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Kære Rådmand Nicolaj Bang

De to fællesråd på Trøjborg og i Midtbyen følger jo den langstrakte historie om
den lovede gangbro fra Skovvejen til Lystbådehavnen.

Senest har vi set en korrespondance med endnu en lokal beboer, som spørger
til projektet og tidsplanen. Dit svar indeholder en bedrøvelig nyhed, fordi du
nævner, at etableringen først er færdig i 3. kvartal 2024. I dit seneste svar til os
fra maj 2023 tales om etablering inden sommer 2024.

Du ved, at vi har fulgt denne sag i årevis. Vi har også bedt om at blive holdt
løbende orienteret, blandt andet så vi så præcist som muligt kan svare på
henvendelser fra borgerne (som heller ikke forstår, hvad der foregår). Vi har
også gjort opmærksom på, at hvis det på nogen måde kan være nyttigt for
projektets færdiggørelse, så deltager vi gerne i møder i en følgegruppe eller
andet samarbejde.

Vi vil gerne orienteres om seneste status på projektet. Ligeledes er vi
interesseret i at vide, hvad en eventuel ny forsinkelse skyldes, og hvad du og
forvaltningen gør i den forbindelse.

Vi, vores bestyrelser og borgerne omkring Skovvejen og Langelinjeparken ser
frem til dit svar.

Med venlig hilsen

Niels Christian Sidenius, Trøjborg Fællesråd, n.c.sidenius@outlook.dk

Thomas Kruse, Midtbyens Fællesråd   thkruse4@gmail.com
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